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PROTOKÓŁ Nr 71  

z obrad LXXI Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec, 

odbytej w dniu 26 czerwca 2023 roku 

 

 

Obrady LXXI Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec odbyły się 26 czerwca 2023 r. w sali 

konferencyjnej Urzędu Gminy w Ruścu i trwały od godz. 1625 do godz. 1655. 

 

Obradom LXXI Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec przewodniczył Rafał Rabenda – 

przewodniczący Rady Gminy Rusiec. 

 

O terminie LXXI Sesji Rady Gminy Rusiec radni zostali powiadomieni na piśmie wraz                                   

z porządkiem obrad, projektami uchwał, które były przedmiotem obrad sesji. 

 

Ustawowy komplet Rady Gminy Rusiec – 15 radnych 

Obecnych na LXXI Sesji Rady Gminy Rusiec – 13 radnych 

 

Obecni Radni Rady Gminy Rusiec na LXXI Sesji Rady Gminy Rusiec: 

  

1. Bieniek Radosław 

2. Bartosik Malwina 

3. Ciężka Aneta 

4. Andrzej Cywiński 

5. Dziedzic Robert 

6. Wojciech Foręc 

7. Kozieł Wojciech 

8. Rabenda Rafał 

9. Skrzydlewski Paweł 

10. Szczepanik Józef 

11. Szymczak Paweł 

12. Wilczyński Jacek 

13. Wlaźlak Mirosław 

 

Nieobecni: 

1. Bogusławski Bogumił 

2. Chwastowski Adam 

 
/lista obecności radnych, stanowi załącznik do protokołu/ 

 

W obradach LXXI Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec uczestniczyli: 

1. Wójt Gminy Rusiec Damian Szczytowski 

2. Radny Rady Powiatu Bełchatowskiego Bogdan Stolarczyk 

3. Radni Rady Gminy Rusiec  

4. Skarbnik Gminy Aleksandra Bartkowiak 

5. Sołtysi sołectw Gminy Rusiec, których lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Punkt 1. Otwarcie obrad LXXI Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec, przyjęcie jej 

prawomocności. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda, dokonał otwarcia obrad LXXI Sesji 

Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec, wypowiadając formułę „otwieram LXXI Sesję Nadzwyczajną 

Rady Gminy Rusiec, zwołaną na dzień 26 czerwca 2023 r. na godz. 1600”. Przewodniczący stwierdził 

prawomocność obrad z uwagi na obecność 13 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada 

Gminy może obradować i podejmować uchwały. 
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Punkt 2. Stwierdzenie kworum i przyjęcie prawomocności Sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda, przedstawił porządek obrad LXXI Sesji 

Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec: 

    Porządek obrad LXXI Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec: 

1. Otwarcie obrad LXXI Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec. 

2. Stwierdzenie kworum i przyjęcie prawomocności Sesji Nadzwyczajnej. 

3. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rusiec na lata 2023 – 2031, 

2) zmiany budżetu Gminy Rusiec na rok 2023. 

5. Wolne wnioski i zapytania.  

6. Sprawy różne.  

7. Zakończenie obrad LXXI Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec.  

 

Punkt 3. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda,  zwrócił się do Rady czy są wnioski do 

porządku obrad. 

 

Brak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda poprosił o przegłosowanie całego porządku 

obrad, gdzie: 

„ZA” – 13 radnych   Bartosik Malwina, Bieniek Radosław, Ciężka Aneta, Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, 

Foręc Wojciech, Kozieł Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wilczyński 

Jacek, Wlaźlak Mirosław  
„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych 

wobec powyższego głosowania porządek obrad LXXI Sesji Nadzwyczajnej został przyjęty. 

 

 

Punkt 4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

4/1. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rusiec na lata 2023 – 2031 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda: Czy są pytania do projektu uchwały? 

Brak.  

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda: poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 

„ZA” – 11 radnych Bartosik Malwina, Bieniek Radosław, Ciężka Aneta, Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, 

Foręc Wojciech, Kozieł Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wilczyński 

Jacek, Wlaźlak Mirosław  
„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych 

W związku z pozytywnym przegłosowaniem projektu uchwały, została podjęta  

UCHWAŁA Nr LXXI/461/2023 

RADY GMINY RUSIEC 

 z dnia 26 czerwca 2023 roku 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rusiec na lata 2023 – 2031 

/uchwała stanowi załącznik do protokołu/ 

4/2. zmiany budżetu Gminy Rusiec na rok 2023 
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Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda: Czy są pytania do projektu uchwały? 

RGR Aneta Ciężka można prosić o podsumowanie zmian, w związku z ustaleniami przed sesją? 

Skarbnik GR Aleksandra Bartkowiak zmiany w zakresie inwestycji, o których rozmawialiśmy przed 

sesją i nie tylko wszystkie inwestycje, które wprowadzamy w tych zmianach to rozbudowa sieci 

wodociągowej Rusiec – Maliniec, wcześniej była przygotowana dokumentacja, teraz wprowadzamy 

wykonawstwo. Kolejna inwestycja to rozbudowa kanalizacji sanitarnej też przy drodze gminnej 

Rusiec – Maliniec. Przebudowa dróg wewnętrznych na terenie gminy Rusiec jest to kwota 600 000, 

po stronie dochodów wprowadzamy dofinansowanie z gminy Bełchatów na realizację tego zadania. 

Kolejne zadanie to zwiększenie środków na budowę budynku gospodarczego w miejscowości 

Prądzew, oraz modernizacja w budynku Ośrodka Zdrowia w Ruścu. Kwota 35 000,00zł na zakup 

działek w obrębie Wola Wiązowa. Ponadto inwestycja polegająca na zagospodarowaniu terenu 

wokół budynku Urzędu Gminy w Ruścu. Kolejna – utwardzenie placu manewrowego przed 

budynkiem OSP w Jastrzębicach. Planujemy również zakup autobusu szkolnego, modernizację – 

urządzenie parku w Ruścu oraz wycofujemy inwestycje pn. zadaszenie trybun stadionu. To wszystkie 

zmiany po stronie wydatków inwestycyjnych. Dziękuję. 

Przewodniczący RGR czy są jeszcze pytania w związku z tym podsumowaniem? 

Brak 

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda: poddał pod głosowanie projekt uchwały, gdzie: 

„ZA” – 11 radnych Bartosik Malwina, Bieniek Radosław, Ciężka Aneta, Cywiński Andrzej, Dziedzic Robert, 

Foręc Wojciech, Kozieł Wojciech, Rabenda Rafał, Skrzydlewski Paweł, Szczepanik Józef, Szymczak Paweł, Wilczyński 

Jacek, Wlaźlak Mirosław  
„PRZECIW” – 0 radnych 

„WSTRZYMAŁO SIĘ OD GŁOSU” – 0 radnych 

W związku z pozytywnym przegłosowaniem projektu uchwały, została podjęta  

UCHWAŁA Nr LXXI/462/2023 

RADY GMINY RUSIEC 

 z dnia 26 czerwca 2023 roku 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Rusiec na rok 2023. 

/uchwała stanowi załącznik do protokołu/ 

 

 

Punkt 5. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Radny RGR Jacek Wilczyński – panie wójcie chciałbym zapytać, na jakim etapie jest przekop pod 

torami w miejscowości Zalasy? 

Wójt GR Damian Szczytowski Szanowni państwo mamy tutaj pana Marka Łopatę, który zajmuje się 

tą sprawą i który wyjaśni dokładnie na jakim etapie jesteśmy i jakie mamy problemy z 

uzgodnieniami z instytucjami z PKP. Proszę panie Marku. 

Inspektor Marek Łopata Starostwo Powiatowe w Bełchatowie zatwierdziło projekt rozbudowy sieci 

wodociągowej po za terenem PKP. Teraz trwa uzgodnienie projektu rozbudowy tej sieci na terenie 

zamkniętym PKP. W miesiącu XII wystąpiliśmy do PKP Polskie Linie Kolejowe Zakład Linii 

Kolejowych w Tarnowskich Górach o wstępne uzgodnienie tego projektu. 23 II otrzymaliśmy 

wstępne uzgodnienie, na podstawie którego wystąpiliśmy do pięciu jednostek PKP w celu 

uzgodnienia tego projektu. Do tej chwili otrzymaliśmy uzgodnienie z TK Telekom oraz PKP 

Energetyka. Na początku lipca mamy otrzymać uzgodnienie wstępne z PKP Telkom z Katowic. Po 

uzgodnieniu tych trzech instytucji, występujemy do Zakładu Linii Kolejowych w Tarnowskich 

Górach o uzgodnienie. Po uzgodnieniu musimy wystąpić do oddziału Gospodarowania 

Nieruchomości w Warszawie i wtedy zakończy się proces uzgadniania projektu w PKP. Po 

otrzymaniu tego ostatniego uzgodnienia możemy wystąpić z projektem o zatwierdzenie pozwolenia 

czyli zgłoszenia do Wojewody Łódzkiego. Po otrzymaniu tego zgłoszenia z PKP będzie podpisana 

stosowna umowa na prowadzenie robót na ich terenie i po opłaceniu opłat. Wstępnie realizacja robót 

sądzę, że do końca października powinna się zamknąć. 

Wójt GR Damian Szczytowski dziękuję panie  Marku. Niestety musimy uzbroić się w cierpliwość. 

Dokładamy wszelkich starań, aby te trudności papirologiczne pokonać, choć PKP nam nie ułatwia. 
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Próbujemy, pieniądze na inwestycje są zabezpieczone, więc czekamy tylko na te pozwolenia, 

uzgodnienia i wykonamy to w tym roku, tylko proszę o trochę cierpliwości. Z drugiej strony dzisiaj 

udało mi się też uzgodnić z panią Danutą zakup - dokupienie działki do hydroforni w Woli Wiązowej 

jest to 7 arów na dostawienie kolejnego zbiornika. Zrobiliśmy rozeznanie wcześniej, jeśli postawimy 

zbiornik ok. 50m3 koszt tego zbiornika to ok. 200 000,00 zł. Mam pomysł na tą inwestycję. 

Chciałbym złożyć wniosek do Powiatu na tzw. zielone środki. Tam jest dofinansowanie 60% do 

40%, więc dołożymy wszelkich starań, aby w przyszłym roku ten zbiornik powstał, wiec mielibyśmy 

zwiększenie z dwóch stron środków wody, czy też tutaj ze studni, czy z przekopu w Zalasach. 

Radny RGR Jacek Wilczyński Dziękuję. Mam jeszcze pytanie – jaki jest teraz etap prac na 

skrzyżowaniu na Dębach Wolskich, czyli droga Widawa – Działoszyn. 

Wójt GR Damian Szczytowski jestem po rozmowach z dyrektorem z GDDKiA. GDDKiA złożyła 

projekt organizacji ruchu do Starosty, bo Starosta jest zarządcą dróg powiatowych i oni też czekają 

na opinie. Mają wstępnie ustalone, że do 7 lipca prawdopodobnie uda się to zrealizować te założenia 

z wysepkami, załamaniami - jeśli Starosta wyda opinie w terminie. Jeśli Starosta będzie wydawał 

dłużej, ewentualnie z jakimiś uwagami, to może się to przeciągnąć. To są kolejne sprawy 

papirologiczne, na które też nie mamy wpływu. Każdy to musi sprawdzić przed podpisaniem i 

odpowiedzialnością, więc prace trwają cały czas nad tym. 

Radny RGR Jacek Wilczyński dziękuję panie wójcie. Jeszcze jedno pytanie mam – chciałbym 

zapytać kiedy będzie zrobiona na Dębach Wolskich droga – wylewka? 

Wójt GR Damian Szczytowski Mówimy o tym remoncie? 

Radny RGR Jacek Wilczyński Tak 

Wójt GR Damian Szczytowski Myślę, że jest to pytanie do radnego powiatowego. Z tego co ja wiem, 

to jeśli chodzi o drogę powiatową na Dębach Wolskich no to Powiat ma to wykonać we własnym 

zakresie, z tego względu, że my jako gmina wykonujemy dwie drogi powiatowe, czyli od banku w 

stronę Dąbrowy Rusieckiej, prawie 1,5km i w Woli Wiązowej od państwa Płucienników, aż za 

Ośrodek Zdrowia. Koszt tych inwestycji to ponad 4 mln zł, gdzie pokrywamy my z dofinansowania 

jako gmina Rusiec. Więc tutaj pytanie do pana radnego. 

Radny Rady Powiatu Bogdan Stolarczyk Panie radny w kwestii drogi – czekamy na rozstrzygnięcie z 

Funduszu Dróg – czy będzie to robione z pieniędzy Gminy Bełchatów, czy będzie z tego Funduszu. I 

czy będzie to pół kilometra, czy kilometr. To rozstrzygnie się. Z Funduszu będzie ten dłuższy 

odcinek, jak nie to będzie krótszy. Będzie  to przez miejscowość Dęby Wolskie, gdzie są największe 

dziury. I najwięcej stoi wody, to jest od Hadrysiów. Czy to będzie od Gminy Kiełczygłów, czy od 

DK74 to będzie ustalone. Będzie to w tym roku, do listopada. Dziękuję 

Radny RGR Jacek Wilczyński dziękuję panie radny. Mam jeszcze wniosek do Przewodniczącego 

Rady, aby zrobić komisję rolnictwa objazdową dróg. 

Przewodniczący RGR Rafał Rabenda W stosownym czasie zostanie wyznaczony termin 

Radny RGR Józef Szczepanik korzystając z obecności pana inspektora – chciałbym dopytać kiedy 

będzie dokumentacja rzeki Nieciecz. 

Inspektor Marek Łopata dokumentacja na uszczelnienie rzeki Nieciecz kopalnia ma otrzymać do 

końca czerwca i wtedy wystąpi do starosty bełchatowskiego o pozwolenie na budowę.  

Wójt GR Damian Szczytowski Przy tak długim okresie czasu, już jesteśmy przy końcu załatwiania 

dokumentacji. 

Radny RGR Andrzej Cywińśki kiedy zaczną łatać dziury w drogach powiatowych? 

Radny Rady Powiatu Bogdan Stolarczyk Cały czas łatają. 

Radny RGR Andrzej Cywińśki Łatają, a w kierunku Jastrzębic nie zrobiona, Mickiewicza nie 

zrobiona. 

Radny Rady Powiatu Bogdan Stolarczyk Mówimy od miejscowości Rusiec do Jastrzębic? 

Radny RGR Andrzej Cywińśki Tak 

Radny Rady Powiatu Bogdan Stolarczyk dobrze. Zapisane. 

Wójt GR Damian Szczytowski Proponuję wszystkie drogi powiatowe panie radny. 

Radny Rady Powiatu Bogdan Stolarczyk Remonterem w pierwszej kolejności będzie naprawiana 

droga na Dąbrówkach, ona jest wskazana jako pierwsza cała, u Wojciecha. Ruszył temat projektu, to 

jest moje oczko w głowie. Jak będzie wiadomo jaka kwota to przekażę, Na pewno będzie więcej jak 

jest w budżecie zapisane. Będzie wykonane. 
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Radny RGR Wojciech Foręc Bardzo dziękuję, bo to jest dla okolicy strasznie ważna sprawa. 

Dziękuję panie radny. 

Radny Rady Powiatu Bogdan Stolarczyk jeszcze odniosę się do kwestii uzgodnień Starosty, to mam 

rozumieć panie wójcie, że mam tam tupnąć, żeby było jak najszybciej, bo to jest ten czas. 

Wójt GR Damian Szczytowski Trzeba zadziałać. 

Radny Rady Powiatu Bogdan Stolarczyk Dziękuję bardzo. Wtedy starostwo szybciutko, to wtedy to 

oznakowanie do 7 lipca będzie, tak? 

Wójt GR Damian Szczytowski tak mam powiedziane przez pana dyrektora. 

Radny RGR Andrzej Cywińśki Ulica Dworcowa jak to będzie wyglądać ten kawałek drogi, od 

państwa Mizerów – czy to będzie utwardzone, czy zostawione. 

Radny Rady Powiatu Bogdan Stolarczyk W tej chwili trwają prace przy przejeździe. Jest tak 

zadeklarowane, że po zakończeniu prac mają ubytki wyrównać, bo jest zniszczona. Asfalt jest po 300 

metrów z tej i z tej. Najpierw niech zrobią przejazd, a później zobaczymy. 

Pan wójt mówił o tym zbiorniku. W tym roku jeszcze zostało tych zielonych, jakby pan wójt miał coś 

jeszcze, to by dali? Pomimo, że gminy w powiecie wnioski złożyły, to jeszcze parę złotych zostało. 

Jakby był ten zbiornik, to jeszcze byśmy w tym roku wcisnęli. 

Wójt GR Damian Szczytowski teraz radny mówi o tym? 

Radny Rady Powiatu Bogdan Stolarczyk Tak się złożyło w tym roku. 

Wójt GR Damian Szczytowski A my składaliśmy na budowę wodociągu w tym roku i było 

odmowne, bo nie ma funduszy. I to była pierwsza odpowiedź, a później otrzymaliśmy na lampy 

solarne. Ale jak jeszcze rzeczywiście są to możemy spróbować panie radny. 

Radny Rady Powiatu Bogdan Stolarczyk Można się przejechać panie wójcie do starostwa. 

Radny RGR Wojciech Kozieł panie radny ja się proszę prawie rok o poprawienie studzienki w 

Dąbrowie Rusieckiej na głównym skrzyżowaniu, w rejonie straży pożarnej. Jak przyjdzie woda, 

przymrozki, to ludzie się ślizgają. 

Wójt GR Damian Szczytowski Ja mogę odpowiedzieć, był pan dyrektor na wizji lokalnej i wtedy 

powiedział, że będzie wstawiona kratka z odprowadzeniem do rowu. 

Radny RGR Wojciech Kozieł Dokładnie, tak obiecał, a nie jest to spełnione. Cierpliwości jeszcze 

trochę mają, ale powoli się kończy. 

Pytanie do pana wójta – czy i kiedy będą prace prowadzone – dalsze udrożnienie rowów w stronę 

rzeki.  

Wójt GR Damian Szczytowski Jest potrzeba teraz? Można wjechać? 

Radny RGR Wojciech Kozieł Teraz jest właśnie sucho, a później przyjdą roztopy jesienne i znowu 

nie będzie można wjechać. 

Wójt GR Damian Szczytowski zgody mieszkańców właścicieli działek mamy? 

Radny RGR Wojciech Kozieł nic mi na ten temat nie wiadomo. 

Wójt GR Damian Szczytowski Jeśli są zgody, to nie ma problemu, będziemy robić dalej. Wiadomo 

nasz ZGK nie ma jakiś dużych ilości pracowników a pracy jest dużo. Ale jeśli są zgody, to nie ma 

problemu, będziemy oczyszczać. 

Radny RGR Wojciech Kozieł A te zgody? Kto ma to załatwić? 

Wójt GR Damian Szczytowski Zazwyczaj jest tak, że albo radny, albo sołtys. 

Radny RGR Wojciech Kozieł dobrze, dziękuję. 

Radna RGR Aneta Ciężka chciałam zgłosić potrzebę wykoszenia poboczy przy ul. Wieluńskiej. Nie 

chodzi o estetykę, ale o bezpieczeństwo. Widoczność jest ograniczona. 

Wójt GR Damian Szczytowski Mówimy o drodze krajowej? Jak dzisiaj rozmawiałem z dyrektorem 

GDDKiA to powiedział, że ma ograniczone środki. W pierwszej kolejności są wykaszane trójkąty 

widoczności, a potem jak starczy funduszy to będą wykaszać. My jako gmina nie możemy tego 

robić, bo nie jesteśmy zarządcą drogi i też nie mogę kogoś tam z pracowników dać, aby coś zrobił. 
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Punkt 6. Sprawy różne.  

Sołtys sołectwa Dęby Wolskie Karolina Siwiaszczyk chciałam wskazać do wykoszenia skrzyżowanie 

w Dębach Wolskich, ale z Mierzynowa jak się wyjeżdża, to jest to samo. 

Wójt GR Damian Szczytowski My szanowni państwo to zgłaszamy, ale wszyscy twierdzą, że mają 

ograniczone środki finansowe i robią ile mogą. 

Radny Rady Powiatu Bogdan Stolarczyk w uzupełnieniu do tych środków, panie wójcie, powiem też, 

że niestety wszystkie samorządy oszczędzają na koszeniu. Chcą tylko raz skosić i przetrzymują ile 

się da. Przedtem było po trzy razy koszone, w tym roku jak będzie dwa to będzie koniec.  

Radny RGR Józef Szczepanik – rozpoczęte są prace na ulicy Mickiewicza – kanalizacja i wodociąg – 

miesiąc temu rozgrzebali i odeszli i nie ma – czy zaorać to, czy jak? Na łuku jest niebezpiecznie, 

obok Ośrodka Zdrowia – może chociaż tam aby się uporali. 

Wójt GR Damian Szczytowski Panie Józefie firma ma jeszcze około półtora miesiąca na wykonanie 

tej inwestycji i my nie możemy tutaj pogonić w jedną czy w drugą. To od nich zależy, czy wyrobią 

się w terminie. Najwyżej będą musieli płacić kary finansowe, jeśli się nie wywiążą w terminie. Jest 

problem, rozmawiałem z brygadzistą – takiego trudnego terenu jak w naszej gminie dawno nie mieli. 

Te awarie na wodociągu azbestowym, co sami państwo odczuliście, te wieloletnie zaniedbania, no 

musimy jeszcze przetrwać te dwa miesiące i w perspektywie będzie to wszystko lepiej wyglądało. 

Troszeczkę cierpliwości. 

Radny RGR Jacek Wilczyński Mam nurtujące pytanie – co z drzewami, które są w drogach 

powiatowych – gałęzie suche, które mogą w każdym momencie spaść, w ramach bezpieczeństwa? 

Radny Rady Powiatu Bogdan Stolarczyk Temat był zgłoszony wcześniej. Nie ukrywam, że 

chorobowe i urlop dyrektora PZD przesunął wszystko w czasie, ale na dniach mają wejść.  

Radny RGR Jacek Wilczyński Dziękuję i czekam.  

Wójt GR Damian Szczytowski  Jesteśmy już po przetargu odnośnie odnawialnych źródeł energii. 

Myślę, że już 30 powinniśmy mieć wyłonionego wykonawcę. Teraz trwają uzupełnienia 

dokumentacji. Praktycznie zmieściliśmy się w szacunkach, które były wykonane przed rozpoczęciem 

inwestycji. Troszeczkę przekroczyliśmy na piecach, ale myślę, że będzie można przesunąć środki z 

fotowoltaiki na piece, więc ta dopłata nie przekroczy więcej niż zakładaliśmy, a może troszeczkę 

mniej. Myślę, że to dobra informacja. 

Kolejna dobra informacja do przekazania mieszkańcom Nowej Woli – dostaliśmy dofinansowanie do 

tego kawałka drogi na dojazd gruntów rolnych – 135 tysięcy. Całość to około 400 tysięcy, więc 

resztę trzeba będzie pokryć z budżetu gminy. Ale to też będzie w tym roku wykonane, tak jak droga 

na Krasowej i na Dąbrowie w stronę państwa Sikorów. 

 

 

 

Punkt 7. Zakończenie obrad LXXI Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec.  

Przewodniczący Rady Gminy Rusiec, Rafał Rabenda, podziękował Radzie Gminy Rusiec, radnemu 

powiatowemu, Wójtowi Gminy, pani sołtys i pracownikom Urzędu Gminy za uczestnictwo                     

w obradach LXXI Sesji Nadzwyczajnej Rady Gminy Rusiec i dokonał jej zamknięcia. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokół sporządziła:   

Monika Pawlak 
 

 

 

 


